
Protokół Nr 253
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 30 listopada 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1335. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponowałnastępujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie ustalenia zmiany planu finansowego

rachunku dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu

Przeciwdziałania COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu

Inwestycji Lokalnych na 2022 rok,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia zmiany planu finansowego

rachunku dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy

na 2022 rok,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

3. Uzgodnienie i zaopiniowanie projektu zmiany części miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego fragmentu terenu miasta Końskie na

wschód od terenów kolejowych po granice administracyjne miasta wraz

z prognozą oddziaływania na środowisko.

4. Sprawy różne:

./ wyrażenie zgody na przekazanie w trwały zarząd pomieszczeń

biurowych oraz pomieszczenia pomocniczego znajdujących się na IV

piętrze budynku biurowego Starostwa.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do
przedłożonego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

Ad.2
a) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt

uchwały Zarządu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia
zmiany planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla

środków z Funduszu PrzeciwdziałaniaCOVID-19 w ramach Rządowego

Funduszu Inwestycji Lokalnych na 2022 rok. Poinformowała, że

proponowana zmiana dotyczy wprowadzenia środków w kwocie 1 500 zł

i są to środki z odsetek, które powinny zostać przeznaczone na potrzeby
budowy sali konferencyjnej w Starostwie Powiatowym w Końskich.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 154/2022 w przedmiotowej
sprawie.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt
uchwały Zarządu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia
zmiany planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla

środków z Funduszu Pomocy na 2022 rok. Oznajmiła, że wprowadzona
zmiana dotyczy środków na realizację zadań w zakresie oświaty

i edukacyjnej opieki wychowawczej z przeznaczeniem na naukę dzieci
z Ukrainy w kwocie 11 816 zł.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 155/2022 w przedmiotowej
sprawie.

c) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt
uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na
2022 rok. Oznajmiła, że największa wprowadzona zmiana dotyczy
zwiększenia dochodów otrzymanych na funkcjonowanie Domów
Pomocy Społecznej w Końskich oraz w Rudzie Pilczyckiej w łącznej

kwocie 69 065 zł. Stwierdziła, że w związku z otrzymaniem
dodatkowych środków Dom Pomocy Społecznej "Cichy Zakątek"
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w Końskich wycofał wniosek w dniu 21 października b.r. pozytywnie

rozpatrzony przez Zarząd, który dotyczył przyznania środków

finansowych w kwocie 20 000 zł z przeznaczeniem na usunięcie awarii
nitki centralnego ogrzewania.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 156/2022 w przedmiotowej
sprawie.

Ad. 4

Naczelnik Wydz. Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej - Pani Justyna
Jędrusińska - Gula przedstawiła zawiadomienie Burmistrza Miasta i Gminy
Końskie o przystąpieniu do zmiany części miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego fragmentu terenu miasta Końskie na wschód
od terenów kolejowych po granice administracyjne miasta. Omówiła

proponowane zmiany w planie zwracając uwagę, że polegają głównie na
wprowadzeniu możliwości prowadzenia działalności usługowej na tym terenie.
Pokazała na mapce, jakiego obszaru miasta Końskie dotyczą. Oznajmiła, że

Wydział BP przygotował opinię pozytywną.

Zarząd pozytywnie uzgodnił projekt zmiany części miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego fragmentu terenu miasta Końskie na wschód
od terenów kolejowych po granice administracyjne miasta wraz z prognozą

oddziaływania na środowisko.

Ad. 5
W sprawach różnych:

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu
Pani Barbara Panek przedstawiła wniosek Poradni Psychologiczno 
Pedagogicznej o wyrażenie zgody na przekazanie w trwały zarząd pomieszczeń

biurowych oraz pomieszczenia pomocniczego znajdujących się na IV piętrze

budynku biurowego Starostwa. Oznajmiła, że przekazanie pomieszczeń jest
konieczne w związku z planowanym przeniesieniem Poradni. Krótko omówiła

procedurę związaną z przekazaniem. Stwierdziła, że w pierwszej kolejności

należy wyłonić wykonawcę do wykonania operatu, wygasić trwały zarząd dla
Starostwa, następnie przekazać pomieszczenia w trwały zarząd Poradni.
Podkreśliła, że do końca grudnia b.r. sprawa powinna zostać zamknięta.
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Zarząd wyraził zgodę na wszczęcie procedury przekazania w trwały

zarząd pomieszczeń biurowych oraz pomieszczenia pomocniczego na potrzeby
ulokowania Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 13 55 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec
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